

# Rat River Health Council 2008

# Conseil de santé Rivière aux Rats 2008



## Great News

As a result of a historical meeting held on December 20<sup>th</sup> 2012, there is a renewed commitment from the Southern Health Regional Health Authority and the Rat River Health Council 2008 Inc., to work cooperatively to stabilize the practice environment and recruit physicians who best fit the community and the De Salaberry District Health Centre. As a first step, the Council will introduce itself to the youth of our community who are studying to be physicians and/or nurse practitioners, as well as to others who have expressed interest. We will also provide you with updates in the Chamber bulletin. We remain confident that 2013 will bring positive changes.

## De bonnes nouvelles

Suite à une rencontre historique tenue le 20 décembre 2012, il y a un engagement renouvelé, entre l'Office régional de santé sud et le Conseil de santé Rivière aux Rats 2008 Inc., de travailler en collaboration vers la stabilisation de l'environnement de la pratique et le recrutement de médecins qui conviennent mieux à la communauté et au Centre Médico-Social De Salaberry. Comme premier pas, le Conseil s'introduira aux jeunes de notre communauté qui étudient en médecine et/ou vers le rôle d'infirmière praticienne, ainsi qu'à d'autres qui ont exprimé un intérêt. Nous insérerons aussi des mises à jour dans le bulletin de la Chambre. Nous demeurons confiants que 2013 apportera des changements positifs.

## Members of the Rat River Health Council 2008 Inc. and the organisations they represent: Les membres du Conseil de santé Rivière aux Rats et les organisations qu'ils représentent :

Renée Robert	Co-Chair – Co-présidente	Chalet Malouin
Murielle Bugera	Co-Chair – Co-présidente	Member at Large – Membre à titre personnel
Jim Dewart	Secretary-Treasurer	De Salaberry District Health Centre Foundation Fondation Centre Médico-Social De Salaberry
Marc Hamonic		RM/MR of/de De Salaberry
Guy Gosselin		Village of/de St-Pierre-Jolys
Yolande La Chapelle		Manoir St-Pierre Manor
Jean Goulet		Member at Large – Membre à titre personnel
Vacancies/Postes vacants:		St. Malo and St-Pierre-Jolys Chambers of Commerce
Non-voting Members/Membres sans vote:	Coleen Bradley - Facility Manager - Gérante du Centre Colin Lafrenière – Pharmacist - Pharmacien	

**Thank you** to those who have expressed interest in participating on our “Regional Aging in Place Committee”. We continue to seek more members. **Nous remercions** ceux qui ont exprimé de l’intérêt à siéger sur notre « Comité régional de vieillissement chez soi ». Nous avons toujours besoin d’autres membres. For more info/Pour plus d’info : <http://www.gov.mb.ca/health/aginginplace/>